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Spoštovane veteranke in veterani, 
predsednik veteranov vojne za Slovenijo, 
predstavniki Slovenske vojske in Policije,  
gospe in gospodje! 
 
Danes smo priča slovesnemu trenutku, ko bomo videli in odprli rezultate naporov, ki so jih v projekt vlagali 
tisti, ki so vanj verjeli.  
 
Center veteranov vojne za Slovenijo je rezultat, najprej vere v neko idejo, da iz tistega, kar si zamislimo, 
lahko tudi nekaj nastane: šele potem tudi vseh naporov, ki so bili v to vloženi. V kolikor ne bi bilo ideje, 
kolikor ne bi bilo te vere, potem tudi rezultata ne bi bilo. Iskrene čestitke vsem, ki ste dali to idejo, ki ste 
vanjo verjeli in ki ste jo tudi uresničili.  
 
Uresničili ste jo v časih, ki niso bili vedno najbolj prijazni. Vztrajali ste in danes je rezultat tukaj. Naj ta 
center služi vašim potrebam, naj bo to prostor druženja, obujanja spominov, pa tudi kovanja načrtov za 
prihodnje. Naj bo to prostor, ki simbolično dokazuje, da so Zveza veteranov vojne za Slovenijo in tudi druge 
veteranske organizacije v teh časih - slovenske policije, Združenje Sever - nekaj, kar Slovenija potrebuje. 
Ne samo zaradi preteklosti in tistega, kar je nekoč bilo, ampak tudi zaradi tega, kar danes je in kar lahko 
pride v prihodnje. Ne gre samo za obujanje spominov, ne gre samo za druženje, gre tudi za ohranjanje 
tradicije slovenskega uporništva, ki je stara toliko, kot je star slovenski narod in brez katere nas zagotovo 
ne bi bilo.  
 
Gre pa tudi za poseben poudarek na tej tradiciji - v času vojne za Slovenijo, ko ste izbojevali daleč največjo 
in najčistejšo zmago v zgodovini Slovenije, ki je edina prinesla samostojno državo in prihodnost, ki jo živimo 
in jo lahko v enaki ali boljši meri pričakujemo tudi naprej. Slovenija je danes, zaradi odločitev v pravem 
času, zaradi vašega poguma, zaradi vztrajanja in tudi zaradi vere v idejo, ki se je na koncu uresničila, v 
daleč najboljšem zgodovinskem položaju kadarkoli doslej. Pred šestnajstimi leti, ko je bilo tveganje 
največje, ko je bil izziv največji, ko so bili nevarnosti največje, si je malokdo predstavljal, da bo po tem 
koraku, za katerega je bilo potrebno veliko poguma, ki je prinašal tudi veliko tveganj, Slovenija doživljala tak 
vzpon - da bo leta 2007 med najhitreje razvijajočimi se državami v Evropski uniji, da bo članica ne samo 
evro-atlantskih povezav, ampak tudi članica notranjega jedra Evropske unije, kar je evro območje, v 
katerega smo stopili 1. januarja letos in da bo Slovenija leta 2008 kot država z 2 milijonoma prebivalcev 
predsedovala Evropski uniji s skoraj pol milijarde prebivalcev in z veliko globalno težo v današnjem svetu. 
Te stvari so bile nepredstavljive, vendar je tako vedno, kadar se verjame v neko idejo, neko pot, ki izgleda 
težka, ampak, ko jo premagamo, se na obzorju pokažejo tudi izzivi in priložnosti, ki jih na začetku te poti ne 
vidimo.  
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V tem trenutku, na podlagi, ki je nastajala v času slovenske osamosvojitve in v času izgradnje samostojne 
države, Slovenija beleži izjemne rezultate. Slovenci ponovno dokazujemo, da lahko v enakopravnih 
pogojih, ko imamo iste možnosti kot tisti, ki smo jih desetletja smatrali za bolj razvite, dosegamo enake ali 
boljše rezultate, da ekonomska in politična svoboda prinašata tudi sprostitev ustvarjalnih potencialov, ki so 
v slovenskem narodu vedno bili, ter da se zaradi tega lahko vedno bolj primerjamo s tistimi, ki smo jih 
včasih gledali visoko navzgor.  
 
Potrebujemo še slabo desetletje in Slovenija bo nad povprečjem razvitosti Evropske unije. Kljub temu, da je 
včasih slišati, kot da so ti dobri rezultati predvsem rezultati neke evropske konjunkture, je vsem jasno, da 
se hitreje razvijejo tiste države, tisti narodi, tisto okolje, ki so bolj samozavestni, ki izkoriščajo svoje 
ustvarjalne potenciale, ki so se sposobni spreminjati, ki so se sposobni prilagajati novim izzivom, ter ki 
zmorejo pogum za potrebne reforme.  
 
Zdaj, ko smo v Evropski uniji, imamo formalno gledano skoraj vsi enake možnosti. So države, ki so na 
enaki stopnji razvoja kot Slovenija, ki dosegajo tudi petkrat nižjo rast nacionalnega dohodka na prebivalca 
in so države, ki imajo bistveno boljše pogoje od nas in so se lahko normalno razvijale pol stoletja dlje kot 
mi, ki pa danes beležijo danes sedemkrat manjšo rast BDP kot pa ga beleži Slovenija.  
 
To vse dokazuje, da se pogum izplača, da se tveganje izplača, da brez tega, da si postavljaš visoke cilje, ni 
dobrih rezultatov. Če kje, imamo Slovenci v času osamosvojitve, v času vojne za Slovenijo, zgled 
postavljanja visokih ciljev, sprejemanja tveganja in odgovornosti za njihovo doseganje ter tudi graditve 
visoke enotnosti okrog ključnih odločitev v zvezi z našo prihodnostjo. To je nek neusahljiv vir, studenec za 
prihodnje.  
 
Zveza veteranov vojne za Slovenijo, vsi veterani vojne za Slovenijo, ste zagotovo tukaj jedro tega 
studenca, tega vira, kajti, če kje, potem živ spomin na to, kako je treba ravnati, kadar so pred nami težke 
preizkušnje, obstaja v vaših vrstah. Ohranjajte ga tudi v prihodnje, naj tudi ta veteranski center v prelepem 
logaškem okolju, ki ste ga izgradili in ga dograjujete služi temu namenu - še posebej v teh dneh, ko se že 
začenjajo praznovanja ob največjem slovenskem državnem prazniku. Ohranjajte to pozitivno tradicijo 
slovenskega uporništva in vere v visoko postavljene cilje. Čez nekaj dni bomo praznovali največji slovenski 
državni praznik. Brez vas tega praznika ne bi bilo. Iskrene čestitke ob Dnevu slovenske državnosti. 
 
Hvala. 
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